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Geachte college en leden van de gemeenteraad, 

Om maar gelijk met de deur in huis te vallen 

Wanneer houdt de klucht van de afgesloten Ommerweg eindelijk op? 

Zo, na dat gezegd te hebben nu een nadere toelichting: 

-Dat de afsluiting van de Ommerweg ter plekke van de dierenkliniek tijdens het maken van de 
plannen rond de Haersingel als idee, of argument, of wat dan ook, naar voren is gekomen klinkt 
mogelijk logisch en daar zullen ongetwijfeld bepaalde motieven voor zijn geweest. 

Maar... dat is geschiedenis! 

-Nu het project Haersingel klaar is en we te maken hebben met de situatie zoals die nu is past het 
zeker om hierover eens serieus voortschrijdend inzicht toe te gaan passen. 

-Het ontging- en ontgaat mij, en met mij vele anderen, dan ook volledig waarom die afsluiting van de 
Ommerweg nodig was of nog nodig zou zijn. 

-Integendeel, het l i jkt zelfs veel zinvoller de Ommerweg gewoon weer open te stellen voor het 
verkeer. 

Ik wil daarover het volgende in overweging meegeven. 

-In de Werminkserve zijn wegversmallingen aangebracht. Waarschijnlijk lag dat oorspronkelijk niet in 
de bedoeling. Maar zijn die op verzoek van de bewoners daar geplaatst. Dit kan gebeuren. Prima 
voor de bewoners. 

-Maar dat is in de huidige situatie niet bepaald een goede doorgangsweg geworden voor het verkeer. 
Personenwagens, laat staan bussen en vrachtverkeer kunnen elkaar daar niet of nauwelijks passeren. 
Het geeft daarnaast veel onnodige geluidsoverlast, narigheid en onveiligheid voor met name 
kinderen en andere bewoners. 

-De Ommerweg is veel breder dan de smalle Schuilenburgerweg vanaf de Haersingel richting dorp 
en Avonturenpark. Waar in het bebouwde deel van de Schuilenburgerweg ook nog eens veel meer 
woningen staan met ouderen, kinderen en oversteekplaatsen, dan de paar aan de Ommerweg tussen 
de Koetreeweg en de afsluiting. 

-Maken we de Ommerweg weer open dan zal het verkeer vanuit richting Ommen naar het dorp wat 
vaker de oude Ommerweg nemen. Dus minder verkeershinder voor zowel de bewoners van de 
Werminkserve, de Schuilenburgerweg en de Nieuwstadweg die nu veelvuldig gebruikt wordt. Dus 
betere bereikbaarheid van het dorp. 

-Het doorgaande Noord- Zuid verkeer kiest echt wel voor de Haersingel. Die gaan echt niet via de 
dorpsstraat richting Rijssen, welk argument ik wel eens gehoord heb. 



-Ook voor een betere verdeling van het verkeer richting dorp en Avonturenpark is het toch veel 
logischer de Ommerweg open te maken. 

- Daarbij is het ook nog eens zonde om zo'n goede brede weg niet te gebruiken. 

-Ook bij evenementen in de dorpsstraat is een open Ommerweg een betere omleidings route. 

-De weinige bewoners van het nu afgesloten deel van de Ommerweg to t aan de Koetreeweg kregen 
na openstelling van de Haersingel, toch al veel minder verkeer. Dat beetje wat er dan na een 
openstelling nog overblijft maakt mijns inziens niet zoveel verschil. 

-Een ander punt is dat de bewoners, vanuit, Hancate, de Sanatoriumlaan, personeel en bezoekers 
van Krönnenzommer en de rest uit richting Ommen, nu vaak de route richting dorp nemen via de 
Koetreeweg - Nieuwstadweg - Ommerweg, of... Koetreeweg, al dan niet via de Nieuwstadweg, naar 
de Noord Esweg. En verder richting A l . Men gaat echt niet omrijden. Dus drukker verkeer op die 
wegen waar ze nu niet bepaald voor zijn uitgelegd. Hetgeen inmiddels ook wel gebleken zal zijn uit 
de verkeerstellingen die nu recent zijn gehouden. 

-Of is het de bedoeling ook de Nieuwstadweg en/of Koetreeweg af te gaan sluiten?? Waar zijn we 
dan mee bezig? 

-En wat te denken van alle toeristen? Nu al hoor je, aan alle kanten klachten van bezoekers, 
bewoners, en zeker toeristen die vastlopen omdat hun navigatie de Ommerweg aangeeft. Dus gaat 
men maar verder over het fietspad of terrein van de dierenkliniek. 

-Openstelling van de Ommerweg zal daarnaast ook besparingen geven. Geen mogelijke bekeuringen, 
en de verwerking daarvan, voor het rijden over het fietspad! En wat te denken hoe te handhaven? 
Dure onnodige camera's? 

-Geen extra onderhoud aan de Koetreeweg, Nieuwstadweg en Noord Es weg. 

-Of ....met name ook toeristen in de vakantie parken, kiezen ervoor naar Nijverdal, Rijssen, of 
Ommen te ri jden! En daar inkopen te gaan doen! 

-Zo is de vraag of de dierenkliniek erg blij is met de afsluiting. Nu zie je regelmatig (vracht)wagens 
het terrein oprijden, achteruit steken weerverder over de Ommerweg rijden. 

-En wat te denken van de nieuwe bewoners van het woningbouwplan Hellendoorn Noord? Die 
gaan dus echt niet via de Haersingei naar het dorp rijden maar gaan dat doen via de Koetreeweg 
en Nieuwstadweg. Of bij de dierenkliniek over het terrein of fietspad. 

-Wellicht zie ik wat over het hoofd maar nogmaals het ontgaat mij, en vele anderen, volledig wat het 
nut en de motivatie nu nog is om de Ommerweg af te blijven sluiten? Ik hoor het graag. 

-Het is hopelijk toch geen prestige kwestie van de een of ander(en)??? Of vage nu niet meer ter zake 
doende afspraken vanuit het verleden, of....een dubbele agenda? 

-Kortom, dit lijkt me ook een aardige discussie op de site wat te maken heeft met woonomgeving, 
met sociaal klimaat en met leefplezier. 

-Ik wil u allen het advies geven daar ter plaatse zelf eens goed te gaan kijken en te ondervinden. En 
vraag eens naar de mening en ervaringen van de bewoners in de omgeving. 

-Met de gemeenteraads verkiezingen voor de deur een belangrijk punt voor de 
agenda van ALLE politieke partijen. En uiteraard voor het nieuwe college. 



-Nog los van dit alles even terzijde nog een advies. Neem in de voorwaarden van grondaankopen 
voor de nieuwbouwhuizen in Plan Noord op dat "Openstellen van de Ommerweg, nu of in de 
toekomst, nooit zal kunnen leiden tot bezwaren en Į of schadeclaims" Dit voorkomt mogelijke 
problemen al dan niet in de nabije toekomst. Voorkomen is beter dan genezen. Regeren is 
vooruitzien! 

Ik wil u allen verzoeken deze situatie uiterst serieus te nemen. 

Uiteraard ben ik gaarne bereid een en ander mondeling toe te lichten. 

Overigens wil ik nog opmerken dat veel van de inhoud van deze brief al naar het College is gestuurd 
in mijn brief van 3 juli 2017. Waarop to t op heden nog geen formele toelichting en motivatie van de 
afsluiting is ontvangen. Waarvan akte. 

Met vrii de :e groet. 


